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- 
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VENW/DGP-2008/4209 
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- 
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- 
Uw kenmerk 

2070816710
Onderwerp 

Kamervragen  
 
 
 
Geachte voorzitter,  
 
Hiermee beantwoord ik de vragen die het lid Madlener heeft gesteld over de 
spitsstroken op de A1.  
  
1.  Hebt u kennisgenomen van het bericht dat de spitsstroken op de A1 al drie jaar 

onbenut zijn?  
 
1.  Ja, daar heb ik kennis van genomen.  
 
2.  Is het waar dat, vanwege bezwaarprocedures door milieuorganisaties, deze 

spitsstroken niet kunnen worden opengesteld? 
 
2.  Nee, dit beeld herken ik niet. Alleen de omwonenden en een belangengroepering 

van omwonenden van de A1 hebben een beroep ingesteld. 
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3.  Hoeveel belastinggeld is er totaal geïnvesteerd in deze spitsstroken? 
 
3.  Circa € 7 miljoen. 
 
4.  Welke totale maatschappelijke schade is er opgetreden door deze juridische 

procedures? 
 
4.  De maatschappelijke schade uit zich in de ondervonden filevorming. De kosten 

daarvan zijn onbekend. 
 
5.  Welke milieuorganisaties zijn betrokken bij deze bezwaarprocedures? Welke van 

deze milieuorganisaties worden direct of indirect door de overheid gesubsidieerd? 
 
5. Er zijn geen milieuorganisaties betrokken bij deze bezwaarprocedure. 

 
6. Bent u bereid de subsidie voor deze milieuorganisaties te heroverwegen? Zo neen, 

waarom niet? 
 
6. Zie het antwoord bij 5. 

 
Overigens wijs ik u erop dat de vragen van de heer Madlener al in het spoeddebat 
over de spitsstrook A1 bij Hoevelaken van 8 april 2008 aan de orde zijn geweest.  
 
Hoogachtend, 
 
DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT, 
 
 
 
 
 
Camiel Eurlings 
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